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OSNOVNA ŠKOLA 

PAVAO BELAS 

BRDOVEC 

KLASA: 007-04/23-02/1 

URBROJ: 238-3-129-23-4 

Brdovec, 14. ožujka 2024. 

 

ZAKLJUČCI 

 

s 36. sjednice Školskog odbora održane dana 14. ožujka 2024. godine u 18:00 sati u 

prostorijama Osnovne škole „Pavao Belas“ u Brdovcu. 

 

Sjednici su nazočni: 

1. Jasna Stiperski 

2. Saša Štimac 

3. Anđelka Ilić 

4. Ivanka Tomić 

5. Mirjana Romih 

 

Andrej Peklić, ravnatelj 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika 35. sjednice Školskog odbora 

2. “Prethodna suglasnost za promjenu ugovora o radu temeljem Zakona o plaćama u 

državnoj službi i javnim službama (Narodne novine broj  155/23) i Uredbe o 

nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u 

javnim službama (Narodne novine broj 22/24) 
3. Davanje prethodne suglasnosti u vezi sa zasnivanjem radnih odnosa u školi - predlaže 

ravnatelj 

4. Usvajanje Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana za 2023. godinu 

5. Razno 

 
 

 

AD-1 

Zapisnik 35. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno. 

 

AD-2 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju prethodna suglasnost za promjenu ugovora o radu 

temeljem Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama (Narodne novine broj  

155/23) i Uredbe o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun 

plaće u javnim službama (Narodne novine broj 22/24). 
 

AD-3 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost za sklapanje Ugovora o radu na 

neodređeno puno radno vrijeme sa Stelom Borovec na radnom mjestu učiteljice razredne nastave u 

produženom boravku. 

 

ZAKLJUČAK: 
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Članovi Školskog odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost za sklapanje Ugovora o radu na 

određeno puno radno vrijeme do 31.8.2024. sa Sarah Šaić na radnom mjestu učiteljice razredne 

nastave u produženom boravku. 

 

AD-4 

ZAKLJUČAK: 

Školski odbor jednoglasno usvaja Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana za 2023. godinu. 

 

AD-5 

Na upit predsjednice Školskog odbora ravnatelj odgovara o poduzetim radnjama vezanim za 

prokišnjavanje loše napravljenog pokrova krova. 

 

Ravnatelj navodi da će se u 5. mjesecu obilježiti deseta godišnjica glazbenih odjela Osnovne škole 

„Pavao Belas“ te predlaže predsjednici Školskog odbora da na sljedeću sjednicu pozove voditelja 

glazbenih odjela da to detaljnije pojasni. 

 

Ravnatelj napominje da su učenici ostvarili zapažene uspjehe na Županijskim natjecanjima, a posebno 

velik uspjeh je poziv na državni Lidrano. 

 

Saša Štimac napominje da učenici paralelno imaju redovnu nastavu, županijska natjecanja i nacionalne 

ispite što im predstavlja veliko opterećenje. 

 

Ravnatelj navodi da će se 26. ožujka 2024. u školi održati Glazbene svečanosti na kojima će 

sudjelovati šest zborova s područja Zagrebačke županije. 

 

Predsjednica Školskog odbora Ivanka Tomić zaključuje sjednicu u 18:30 sati. 

 

 

Zapisničar:      Predsjednica Školskog odbora: 

Jasna Stiperski                  Ivanka Tomić 

 

 


